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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:1058 Dubbelspår sträckan Hässleholm–Kristianstad

Trafikverket har presenterat sitt förslag till nationell plan för 
transportinfrastrukturen för åren 2022–2033. Förslaget är i skrivande stund ute 
på remiss.

Som boende i nordöstra Skåne är det svårt att bortse från att det inte finns med 
något förslag om utbyggnad till dubbelspår på Skånebanans sträcka 
Hässleholm–Kristianstad. Sträckan är i dagsläget ett av Sveriges mest 
trafikerade enkelspår.

Att föra in en utbyggnad till dubbelspår på nämnda sträcka i det kommande 
förslaget till nationell plan skulle bidra till att uppnå såväl klimat- som 
transportpolitiska mål. Kort sagt skulle utbyggnaden betyda mycket för boende 
och företag i nordöstra Skåne, men också för övriga Skåne och Blekinge.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga infrastrukturminister Tomas 
Eneroth:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att en utbyggnad till dubbelspår på 
sträckan Hässleholm–Kristianstad förs in i den slutliga nationella planen för 
åren 2022–2033?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-10
Besvaras senast
2022-02-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


